
 

ELS PLURALS
Normalment per fer el plural afegim un -s al final
de la paraula.

Quan la paraula acaba amb una -a fluixa, fem el
plural escrivint -es.

Quan la paraula acaba amb una vocal forta, fem el
plural escribint -ns.

Les paraules acabades en s, x o ç fan el plural
afegint -os.

Quan la paraula acaba en -ca ---  ques

                                 mare -- mares
 

                                 rosa -- roses
 

                                  avió -- avions
 

                                 braç -- braços
                                 peix -- peixos
                                 ros -- rossos
 

                                                    -ga --- gues
                                                    -ja ---   ges
 


